
Salt reitera que hi ha empreses interessades a instalálar-se al

sector sud

Barcel� diu, per�, que per ara no tenen const�ncia de cap acord entre els

propietaris dels terrenys i les empreses

LÕoposici� acusa de passivitat el govern

Un dels temes cabdals a Salt, com �s el desenvolupament del sector sud, va centrar ahir un dels dos plens

extraordinaris que es van fer. El segon es va celebrar a petici� del PSC i CiU per debatre lÕavenir dÕaquesta zona

clau per al futur de la vila. Socialistes i convergents van reclamar a lÕequip de govern (ERC i IpS-CUP) que es

concret�s un calendari per fer efectiu el desenvolupament dÕaquesta gran �rea de 900.000 m². Van demanar

tamb� en quin estat es troba la tramitaci� urban�stica i els passos que queden. El regidor de territori, Ëlex

Barcel� (ERC), va reiterar que hi ha diverses empreses interessades Ðja almenys 5Ð a instalálar-se al sector sud,

per� que per ara no tenen const�ncia que sÕhagi arribat a Òcap acord real entre els propietaris dels terrenys i les

empresesÓ.

Barcel� va considerar que Òtot el que han pogut dur a terme com a Ajuntament en aquesta q�esti� ho han fetÓ. Va

recordar que es van emprendre els tr�mits per modif icar el pla general dÕordenaci� urbana, aprovat el 2002.

Aix� va por tar a crear, el 2017, la pe�a urban�stica del sector sud. I, posteriorment, el consistori de Salt i el de

Vilablareix van realitzar una proposta dels usos i els serveis que, dins del sector sud, hi podria haver per

subsectors.

ÒEl sector sud no �s IkeaÓBarcel� va especif icar que un dels objectius vigents �s que hi hagi la m�nima par t

residencial possible, ja que Òla prioritat continua sent que sÕhi desenvolupi el vessant industrial, comercial i

terciariÓ. Va explicar que lÕAjuntament el que no pot fer, a par tir dÕaqu�, �s substituir la iniciativa privada. I lligat a

aix� va indicar que Ikea no ha descar tat lÕopci� dÕinstaurar-se a Salt: ÒIkea seria un impor tant motor comercial,

per� el sector sud no �s Ikea, sin� molt�ssimes coses m�s.Ó

El por taveu de CiU, Jaume Torramad�, creu que ha sor tit guanyant IpS-CUP, que era lÕ�nic grup que en la

consulta ciutadana del 2016 es va mostrar en contra del model de desenvolupament urban�stic que es plantejava

en aquest sector. ÒLÕAjuntament, en lloc de deixar-ho ara tot a mans dels par ticulars, podria marcar pautes i

tempos. A m�s, el govern local no ha conf iat en la comissi� dÕimpuls del sector, ja que nom�s lÕha convocada un

cop. I el supor t de la Generalitat tampoc sÕha tingut perqu� la zona que s� que sÕha desenvolupat �s la de Can

Turon i la de lÕAvellaneda, a GironaÓ, hi va afegir Torramad�.ÒEns sentim decebutsÓEl regidor del PSC, Joan Mar t�n,

va dir a lÕequip de govern que li xoca que sÕaf irmi que tot el que podia fer ja est� fet: ÒEns sentim enganyats i

decebuts, malgrat que entenem que lÕAjuntament no ha de ser el responsable de posar dÕacord els propietaris

dels terrenys i els compradors.Ó Paralálelament, tant Torramad� com Mart�n van instar a continuar lluitant perqu�

la llei permeti que grans equipaments comercials de 2.500 m² o superiors puguin venir a Salt.

A banda, en el primer ple es va aprovar def initivament el pressupost municipal del 2019. Ascendeix a 27,9 milions

dÕeuros. Hi van votar a favor ERC, la CUP i el PDeCAT; Canviem Salt es va abstenir, i CiU, el PSC, Cs i PxC, en

contra.
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